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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Ewa Björling (M)

2013/14:775 Biståndsbudgeten

Enligt uppgift från Riksrevisionen har Swedfund fått ett kapitaltillskott från 
biståndsbudgeten som ej använts.

Som vi alla vet är behoven av bistånd mycket stort och i många fall saknas det 
medel och insatser.

Jag vill därför fråga statsrådet Ewa Björling vilka åtgärder hon och regeringen 
vidtagit eller tänker vidta för att få en bättre användning av ej utnyttjade medel.

………………………………………

Krister Örnfjäder (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2014-08-29
Besvaras senast
2014-09-17


